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Besluitenlijst Algemene raadscommissie van 11 januari 2018 

 

Agendapunt  1: Opening 

 
Aanwezig: 

Commissieleden: 
Van der Leij (PvdA), 
Ooijevaar, Zwart (CDA), 
Zeiler (Zeiler), Haring (GGB), 
Luttik-Swart, Damink, Karels 
(KL), Houtenbos (VVD), 
Braak – Van Kasteel, 
Ouëndag, Groen-Bruschke 
(GL), Wals, de Ruiter, Halff, 
Snijder (D66) 
 
Voorzitter: 
Mw. K. Kindt 

Collegeleden: Dhr. P. van 
Huissteden, dhr. H. Snabilie 
 

Griffier: 
Dhr. S. Heerdink 
 
  
 
 
 

 

Agendapunt  2: Algemeen spreekrecht 

 

Er wordt geen gebruik gemaakt van het algemeen spreekrecht. Twee insprekers hebben zich 
gemeld: 
1. Dhr. Corbee en dhr. Van de Berg spreken beide in op agendapunt 5 (Initiatiefvoorstel 
kaders toekomstige ontwikkeling Slotkwartier) 

 

Agendapunt  3: Overige onderwerpen 

 
Toezeggingenlijst 

Geen vragen of opmerkingen. 

 
Ingekomen stukken 

Er worden vragen gesteld door D66 en Groen Links inzake de Ledenbrief van VNG over 
jeugdbescherming en jeugdreclassering en inzake het convenant WMO Regres 2018. Deze 
vragen hebben betrekking op het sociaal domein. De vragen worden dinsdag 16 januari 
beantwoord door wethouder Mesu. 

 
Mededelingen uit het college 

Geen mededelingen. 
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Rondvraag commissieleden 

Mw. Luttik-Swart (KL) vraagt of Bergen een beroep kan doen op financiering vanuit de Provincie 
inzake binnenstedelijke woningbouw conform een artikel dat ze op 22 december in de krant las. 
Wethouder van Huissteden geeft aan hier navraag naar te doen en zo nodig op te acteren. 
Dhr. Wals (D66) refereert aan een memo van 21 juli 2017 en vraagt wat de stand van zaken is 
met betrekking tot de regionale huisvestingsverordening, de presentatie die is toegezegd over 
doorstroming en de inventarisatie van woningen voor jongeren.  
Wethouder Van Huissteden geeft aan dat de inventarisatie niet meer voor de verkiezingen in de 
het college wordt behandeld. Hij zegt toe een link naar een notitie over doorstroming op te 
sturen en met Kennemer wonen in overleg te treden over woningen met een jongerencontract. 
Hij koppelt hier uiterlijk 1 februari over terug. 
De heer Haring (GBB) refereert aan de berichten die hij las over staande wand visserij. 
Vergunningen hiervoor worden niet verleend aan recreanten. Waarom niet? Is de wethouder 
bereid tot een gesprek? 
Wethouder Van Huissteden geeft aan dat de raad hiertoe expliciet heeft besloten. Als 
wethouder staat hij achter dat besluit. 
De vraag van dhr. Zeiler (Zeiler) inzake de staat van het gebouw van de Mytylschool wordt op 
dinsdag 16 januari beantwoord door wethouder Mesu. 

 

Agendapunt  4: Voorstel betreft in te stemmen met het definitief ontwerp herinrichting 
plan Buitenduin Schoorl en de bijbehorende begrotingswijziging vast te stellen 

 
Voorgenomen besluit 

- in te stemmen met het definitief ontwerp voor de herinrichting van plan Buitenduin;  
- het college opdracht te geven de hiervoor noodzakelijke herziening van het bestemmingsplan 
op te stellen en in procedure te brengen; 
- het voorbereidingskrediet plan Buitenduin €50.000,- en het uitvoeringskrediet €445.000,-, 
volgens raming dossier dd. 1 december 2017, vast te stellen; 
- de bijgevoegde begrotingswijziging vast te stellen en dit ten laste te brengen van het 
begrotingssaldo.  

 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 

Naar de Raad d.d.: 1 februari 2018  Hamerstuk  

 
Opmerkingen 2 

Verschillende fracties zeggen mee te willen denken over een amendement inzake het 
parkeerterrein. Het gaat dan om de omvang van het terrein en/of het parkeerregime. Daarnaast 
geven verschillende fracties aan samen te kijken naar een motie inzake de fietspaden, dan wel 
fietssuggestiestroken. De heer Zeiler vermoedt dat op pagina 6 van de bijlage bij het voorstel 
nog enkele onjuistheden staan. Wethouder Van Huissteden geeft aan daar nog naar te kijken 
voordat het stuk wordt aangeleverd voor de raad. Het voorstel gaat als bespreekstuk door naar 
de raad. 

2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 

Agendapunt  5: Initiatiefvoorstel kaders toekomstige ontwikkeling Slotkwartier 

 
Voorgenomen besluit 

a. De ruimtelijke en functionele gebruikskaders voor het Slotkwartier, inclusief de notitie van 
aanpassingen en het gewenste tijdspad voor de toekomstige ontwikkeling van het 
Slotkwartier, zoals door de initiatiefgroep in onderliggende stukken verwoord, vast te stellen 
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b. Het college van B&W, na overleg met de nieuw te benoemen raad, te verzoeken: 
a. De verdere verfijning en detaillering voor de uitvoering voortvarend ter hand te 

nemen 
b. De raad tenminste eens per kwartaal over de voortgang te informeren 
c. De raad vooraf te consulteren indien voortschrijdend inzicht tijdens de uitvoering dit 

nodig maakt 
c. De benodigde budgetten voor de 1e en 2e fase beschikbaar te stellen voor de uitvoering, 

alsmede de meerjarenraming hierop aan te passen 
d. Daarbij uit te gaan van de volgende dekking, naast het eerdere bedrag van €130.000,-, 

zoals opgenomen in de vastgestelde motie op 19 december jl.: 
a. In de begroting 2018 ten laste van de exploitatie een bedrag van €50.000,- en een 

investeringsbudget van €706.000,- 
b. In de meerjarenraming voor 2020 een bedrag ten laste van de exploitatie van 

€55.000,- en €749.000,- als investeringsbudget. 

 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 

Naar de Raad d.d.: 1 februari 2018  Hamerstuk  

 
Opmerkingen 2 

De insprekers krijgen het woord en zetten hun standpunt uiteen. Er worden vragen gesteld aan 
de insprekers door Mw. Groen – Bruschke (GL), dhr. Zeiler (Zeiler) en dhr. Van der Leij (PvdA). 
De heer Halff licht, als voorzitter van de initiatiefgroep, het voorstel toe. De heer Haring stelt 
voor besluitvorming uit te stellen om nog met de insprekers van gedachte te wisselen. De 
andere fracties geven aan het voorstel als een eerste stap te zien. In de uitwerking is er nog 
voldoende ruimte voor inspraak en eventuele aanpassing. Het stuk gaat als hamerstuk door 
naar de raad. 

2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 

Agendapunt 6: Voorstel betreft het vaststellen van de gewijzigde planologische visie 
recreatiewoningen op particuliere erven met een woonbestemming tbv tijdelijke 
permanente bewoning van recreatiewoningen 

 
Voorgenomen besluit 

De aangepaste planologische visie “recreatiewoningen op particuliere ervan met een 
woonbestemming” vast te stellen. 

 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 

Naar de Raad d.d.: 1 februari 2018  Hamerstuk  

 
Opmerkingen 2 

Er wordt een aantal vragen gesteld ter verduidelijking. Het betreft met name de (juridische) 
termen ‘goede ruimtelijke ordening’, ‘buitengebied’ en ‘tijdelijk’. Voor wat betreft de laatste term 
wordt geïnformeerd naar de wijze van verlenging van een ontheffing. Voorts merkt de 
commissie op grote waarde te hechten aan de monitoring en evaluatie. Zowel ten aanzien van 
de evaluatie als de criteria voor ontheffing worden amendementen overwogen. Voorts zegt 
wethouder Snabilie toe nog eens naar de volgorde van het stuk te kijken en waar nodig zaken 
te verplaatsen cq. herschrijven. Ook zal hij de woorden ‘onder meer’ verwijderen uit de tekst op 
pagina 4. Het voorstel gaat (mogelijk gewijzigd) naar de raad van 1 februari 2018. 

2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
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Agendapunt 7: Sluiting 

De vergadering sluit om 22:45 uur 

 
Bergen, 12 januari 2018 


